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Protokół Nr 27/2016 
z posiedzenia  Komisji  Finansowo - Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytego w dniu 19.12.2016 roku. 

 
Obecność Członków Komisji – wg załączonej listy obecności. 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Wojciech Jagiełło – Zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych, 
2. Artur Maruszczak – Zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno- 

-remontowych, 
3. Zbigniew Romanowicz – Sekretarz Miasta, 
4. Joanna Hariasz – Skarbnik Miasta, 
5. Mikołaj Mi ścicki – radca prawny, 
6. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego, 
7. Marek Mazurkiewicz – Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami, 
8. Maciej Barć – Kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej, 
9. Beata Kaczyńska-Pogwizd – Kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki, 
10. Teresa Głuszek – Kierownik Biura Informacji i Promocji Miasta, 
11. Józef Muc – Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, 
12. Iwona Szweda – Kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych  

i Zdrowia, 
13. Kamila Bieńkowska –  Kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji, 
14. Agnieszka Zimny-Ilnicka – Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego, 
15. Jacek Bednarek – Kierownik Biura Informacji Ochrony Informacji, 
16. Mariusz Wiśniewski – Kierownik Biura Audytu i Kontroli Wewnętrznej, 
17. Bożena Jankowska – Kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania, 
18. Jan Kwiczak – Zastępca Kierownika Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
19. Dariusz Kantor – Zastępca Kierownika Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków 

Pomocowych, 
20. Jarosław Ostrycharz – Zastępca Komendanta Straży Miejskiej. 
21. Izabela Migocz – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, 
22. Piotr Gabrysz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, 
23. Agata Morkis – zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kędzierzynie-Koźlu, 
24. Zenona Kuś – Dyrektor Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Kędzierzynie-Koźlu, 
25. Stanisław Węgrzyn – Dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie-Koźlu, 
26. Piotr Pabisz – Dyrektor Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu, 
27. Bolesław Bezeg – Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej, 
28. Anna Brągiel - Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek”, 
29. Ewa Krahl – głowna księgowa Zespołu Obsługi Oświaty i Wychowania w Kędzierzynie-

Koźlu, 
30. Przewodniczący Rady Rodziców Publicznej Szkoły Podstawowej nr 6 w Kędzierzynie-

Koźlu, 
 
 



 
 

2

Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka. 
 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum  
oraz że obrady Komisji Finansowo-Gospodarczej są prawomocne. 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca komisji przedstawiła proponowany porządek obrad Komisji Finansowo-
Gospodarczej. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem 
otępiennym, funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji 

dla publicznych i niepublicznych przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle przez podmioty należące do sektora finansów publicznych. 

 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 
pobierania. 

 
7. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2017.  
 
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2017-2031. 
 
9. Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo-Gospodarczej na 2017 rok. 
 
10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
11. Zakończenie obrad. 
 
W związku z brakiem uwag do tak zaproponowanego porządku obrad przewodnicząca 
komisji przeszła do głosowani. 
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Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie 11 - ,,za”, przyjęła zaproponowany 
porządek obrad. ,,Za” byli p.p. Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata 
Łobodzińska, Ryszard Masalski, Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Witold Rusak, Ewa 
Czubek, Adam Oczoś, Tomasz Scheller.  
 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie 11 - ,,za”, przyjęła protokół nr 26/2016 z dnia 
28 listopada 2016 r. 
,,Za” byli p.p. Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, 
Ryszard Masalski, Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Witold Rusak, Ewa Czubek, Adam 
Oczoś, Tomasz Scheller.  
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt uczestników w Ośrodku Wsparcia Dziennego dla osób z zespołem 
otępiennym, funkcjonującym w ramach Domu Dziennego Pobytu Nr 3 Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Przewodnicząca komisji przekazała głos Agacie Morkis – zastępcy Dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu oby przedstawiła poprawki naniesione  
w tym projekcie uchwały na Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej. Stwierdziła także, 
że niniejszy projekt uchwały będziemy przyjmować wraz z tymi zmianami pisarskimi. 
 
Agata Morkis przywitała wszystkich bardzo serdecznie, a następnie wskazała naniesioną 
poprawkę w niniejszym projekcie uchwały. Poprosiła o jej wprowadzenie. 
 
Dorota Zasłonka poinformowała, iż radni tą zmianę dzisiaj sobie zaznaczają. Poprosiła także 
aby do sesji ta zmiana była już  poprawiona. Następnie otworzyła dyskusję w sprawie. 
 
Witold Rusak spytał się o wysokość odpłatności za pobyt osoby której dochód jest równy 
bądź niższy kryterium dochodowego określonego w ustawie o pomocy społecznej. 
 
Agata Morkis poinformowała, że w przypadku osoby samotnej to 634 złote, a w przypadku 
osoby w rodzinie 514 złotych. 
 
Z uwagi na brak pytań do ww. projektu uchwały przewodnicząca komisji przeszła do jego 
opiniowania  
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 11, ,,wstrzymujących się” 0, ,,przeciw” 0, pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z naniesionymi poprawkami redakcyjnymi. ,,Za” 
byli p.p.: Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Dorota 
Mrówka, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Ewa Czubek, Adam Oczoś, 
Ryszard Masalski. 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli dotacji 
dla publicznych i niepublicznych przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle przez podmioty należące do sektora finansów publicznych. 
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Przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję w sprawie, a następnie przekazała glos 
Ryszardowi Masalskiemu. 
 
Ryszard Masalski przedstawił treść poszczególnych paragrafów ww. projektu uchwały 
dotyczących wysokości dotacji z budżetu gminy dla szkół publicznych i niepublicznych. 
Stwierdził, że szkoły niepubliczne traktowane są gorzej ponieważ otrzymują minimum. 
Następnie stwierdził, że pod nazwą szkół niepublicznych szkół podstawowych kryją się 
szkoły mniejszościowe, których waga środków przyznanych na poszczególnych uczniów jest 
wyższa. Czyli szkoły niepubliczne otrzymują więcej pieniędzy niż publiczne. Żeby standard  
w szkołach publicznych był porównywalny gmina dopłaca do funkcjonowania publicznej 
oświaty. Uważa, że w jego ocenie jest to niesprawiedliwe. Dyskryminuje to polskie dzieci, 
które otrzymują mniejsze środki finansowe od też polskich dzieci ale należących  
do określonych mniejszości.  
 
Zaproponował aby komisja wystąpiła do Rady Miasta z wnioskiem, aby Rada Miasta 
wystąpiła do rządu Rzeczypospolitej Polskiej z żądaniem aby subwencja oświatowa 
naliczania na uczniów z językiem ojczystym polskim była w takiej samej wysokości co dla 
uczniów z językiem ojczystym wskazanym przez rodziców mniejszości narodowej. Jeżeli taki 
wniosek by przeszedł, trafił do rządu i rząd skończyłby z praktyką różnicowania dzieci na 
polskie i niepolskie. Przypomniał także, że rok temu występowaliśmy do Ministra Edukacji  
o to aby zwiększył środki na edukację prowadzoną przez gminę. 
 
Następnie po przeprowadzonej dyskusji w temacie głosowania nad ww. wnioskiem 
przewodnicząca komisji poprosiła Ryszarda Masalskiego o jego odczytanie . 
 
Ryszard Masalski odczytał wniosek – Komisja Finansowo-Gospodarcza wnosi do Rady 
Miasta o wystąpienie do rządu Rzeczypospolitej Polskiej z żądaniem aby subwencja 
oświatowa naliczona na uczniów z językiem ojczystym polskim była w takiej samej 
wysokości co dla uczniów z językiem ojczystym wskazanym przez rodziców mniejszości 
narodowej. 
 
Następnie przewodnicząca komisji przeszła do opiniowania ww. wniosku. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 2, ,,wstrzymujących się” 5, ,,przeciw” 4, negatywnie 
zaopiniowała ww. wniosek. ,,Za” był p. Ryszard Masalski i p. Dorota Mrówka. „Przeciw” 
byli p.p.: Grażyna Radka, Tomasz Scheller, Beata Łobodzińska, Dorota Zasłonka. 
„Wstrzymujący się” byli p.p.: Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Witold Rusak, Ewa 
Czubek, Adam Oczoś. 
 
Następnie przewodnicząca komisji przeszła do opiniowania ww. projektu uchwały. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 10, ,,wstrzymujących się” 1, ,,przeciw” 0, pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. ,,Za” byli p.p.: Dorota Mrówka, Grażyna Radka, 
Tomasz Scheller, Beata Łobodzińska, Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, 
Witold Rusak, Ewa Czubek, Adam Oczoś. „Wstrzymujący się” był p. Ryszard Masalski. 
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
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szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 
pobierania. 
 
Przewodnicząca komisji przekazała głos Agacie Morkis aby przedstawiła naniesione 
poprawki redakcyjne. Stwierdziła także, że niniejszy projekt uchwały będziemy przyjmować 
wraz z tymi poprawkami. 
 
Agata Morkis wskazała naniesione poprawki redakcyjne w niniejszym projekcie uchwały. 
Poprosiła także o ich uwzględnienie. 
 
Przewodnicząca komisji poprosiła aby zmiany zostały naniesione do sesji oraz 
poinformowała, że niniejszy projekt uchwały będziemy przyjmować wraz z tymi 
poprawkami. Następnie otworzyła dyskusję w sprawie, jednak z uwagi na brak pytań do ww. 
projektu uchwały przewodnicząca komisji przeszła do jego opiniowania. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 11, ,,wstrzymujących się” 0, ,,przeciw” 0, pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z naniesionymi poprawkami redakcyjnymi. ,,Za” 
byli p.p.: Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Dorota 
Mrówka, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz Scheller, Ewa Czubek, Adam Oczoś, 
Ryszard Masalski. 
 
Ad 7.  
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2017.  
 
Przewodnicząca komisji odczytała postanowienia uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Opolu, tj.: 
- uchwały nr 506/2016 z dnia 6 grudnia 2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie 
uchwały budżetowej Miasta Kędzierzyn-Koźle na 2017 r., 
- uchwały nr 507/2016 z dnia 6 grudnia 2016 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Miasta  Kędzierzyn-Koźle na 2017 r., 
- uchwały nr 508/2016 z dnia 6 grudnia 2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym projekcie 
uchwały  w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
Następnie otworzyła dyskusję w sprawie i przekazał głos Ryszardowi Masalskiemu. 
 
Ryszard Masalski stwierdził, że pod projektem budżetu miasta kryją się określone działania 
gminy. Następnie wypowiedział się na temat finansowania oświaty, tj. zmniejszenia jej 
finansowania przez gminę. Poruszył temat finansowania pomocy społecznej w naszym 
mieście oraz temat zawierania kontraktów socjalnych. Wypowiedział się także na temat 
świadczenia przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu określonych 
usług specjalistycznych, które z kolei realizowane są w ramach zadania zleconego gminie 
przez państwo. Poruszył aspekt nieekonomicznego działania Miejskiego Zarządu Budynków 
Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu, tj. pokrywania przez gminę kosztów zużytych mediów 
przez osoby nie płacące czynszu za mieszkanie. 
Następnie zadał pytania dotyczące ww. projektu budżetu. 

1) Spytał się kiedy będzie autopoprawka dotycząca zwiększa środków na utrzymanie 
chodników w mieście? 

2) Czy przewiduje się zwiększenie środków dla Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Kędzierzynie-Koźlu na remonty i utrzymanie obiektów będących w jego zarządzie? 

3) Gdzie w projekcie budżetu znajdzie zadanie obejmujące rewitalizację Parku 
Lotników? 



 
 

6

4) Poprosił także, aby już w miesiącu styczniu, zaraz po przyjęci przez radę budżetu, 
ogłosić przetarg na opracowanie projektu technicznego boiska na stadionie  
w Blachowni. 

 
Artur Maruszczak poinformował, to że nie wydaliśmy pieniędzy w 2016 roku na zespół 
basenów nie znaczy, że one zostają i trzeba je wydać. To co nie wydaliśmy w 2016 r. 
wydamy w roku 2017 lub 2018. Nie ma tu żadnych oszczędności. 
Następnie poinformował, że chcemy zwiększyć środki na chodniki, drogi oraz infrastrukturę 
sportowa. Część tych zmian będzie widoczna jako autopoprawka 29 grudnia przy omawianiu 
budżetu na 2017 r. 
Poinformowała także, że Park Lotników zawiera się w zadaniu pod nazwą: poprawa jakości 
środowiska miejskiego w Kędzierzynie-Koźlu poprzez rozwój terenów zielonych. Jest to 
zadanie dofinansowane w ramach Regionalnego Programu Infrastruktura i Środowisko.  
Następnie stwierdził, iż chcemy aby wszystkie przetargi przeprowadzić jak najszybciej. Jest 
to natomiast uzależnione od moc przerobowej oraz rozwoju sytuacji. Stwierdził także, że 
będziemy zaczynać od stycznia, a nawet już w grudniu ale na pewno nie zrobimy wszystkich 
przetargów w styczniu. 
 
Hubert Majnusz poprosił o dokończenie inwestycji, tj. docieplenie dachu w budynku „domu 
sportowca” w Cisowej. Stwierdził także, że o Cisowej się nie pamięta. Podkreślił także, że 
Cisowa jest jedynym osiedlem które nie ma ozdób świątecznych na latarniach. 
 
Artur Maruszczak stwierdził, iż już w przyszłym roku będziemy w stanie zamontować 
oświetlenie świąteczne na każdym osiedlu. Przypomniał, że połowa lamp ulicznych nie 
należy do gminy. Następnie stwierdził, iż tam gdzie robimy dokumentacje to robimy ją  
z myślą aby ją zrealizować.   
 
Adam Oczoś zadał pytanie odnośnie długu publicznego zaplanowanego na kwotę blisko 
2.600.000 złotych, która zostanie przeznaczona na spłatę odsetek od rat kredytów i pożyczek 
oraz kosztów ich obsługi w wysokości 2.300.000 złotych. Spytał się czy te dwie kwoty należy 
zsumować. 
 
Joanna Hariasz to poinformowała, że tak, tj. kwotę 2.300.000złotych oraz 282.347 złotych na 
poręczenie. 
 
Adam Oczoś spytał, czy do tego należy doliczyć 6.500.000 złotych na spłatę kredytów. 
 
Joanna Hariasz poinformowała, że 6.500.000 złotych spłacamy rat kredytów i jest to  
w rozchodach. Jeżeli chcemy wiedzieć ile wydajemy na spłatę długu to d 2.300.000 złotych 
dodajemy 6.400.000 złotych które wydajemy na kapitał. 
 
Następnie spytał czy poręczenie dla Regionalnego Centrum Zagospodarowania  
i Unieszkodliwiani Odpadów „Czystego Regionu” związane jest z instalacją.  
 
Joanna Hariasz potwierdziła to. 
 
Adam Oczoś spytał z czego wynika, że kwoty na prowadzenie poszczególnych rad osiedla są 
znacznie zróżnicowane. 
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Joanna Hariasz poprosiła aby pani Agnieszka Zimny-Ilnicka Kierownik Wydziału 
Administracyjno-Gospodarczego odpowiedziała na niniejsze pytanie. 
 
Agnieszka Zimny-Ilnicka poinformowała, że środki przewidziane dla rad osiedla są zgodne  
z wnioskiem rad osiedla, które do urzędu wystąpiły. Dadała także, że niektóre rady osiedla 
mają zwiększone środki ze względu na utrzymanie siedzib rad osiedla. Zaznaczyła, że starała 
się aby środki które są ujęte w projekcie budżetu miasta były zgodne z wnioskami 
przewodniczących rad osiedla. 
 
Adam Oczoś przypomniał o złożonej interpelacji w tym temacie. 
 
Agnieszka Zimny-Ilnicka poinformowała, że jest w trakcie przygotowywania na nią 
odpowiedzi. 
 
Adam Oczoś wyraził swoje zaskoczenie pozycją dotyczącą budowy wybiegu (placu zabaw) 
dla psów planowanego na osiedlu Piastów. Stwierdził, iż bardziej zasadne jest doposażenie 
placów zabaw dla dzieci. Następnie wypowiedział się na temat placów zabaw w Azotach. 
Spytał się, czy na tym osiedlu w ramach środków planowanych w budżecie na rok 2017 
doposażenie tego placu zabaw jest ujęte. 
 
Artur Maruszczak poinformował, że lokalizacja placu zabaw dla psów nie jest jeszcze 
ustalona oraz, że mieszkańcy zgłaszali takie zapotrzebowanie. Następnie stwierdził, że  
są pieniądze przeznaczone na doposażenie placów zabaw. Wymienił także planowane  
do zbudowania place zabaw oraz te które w tym roku gmina wybudowała. Potwierdził także, 
że w 2017 roku w ramach planowanych środków plac zabaw w Azotach zostanie doposażony. 
W jakim zakresie i w jakiej ilości urządzeń, gmina oceniać to będzie na bieżąco w trakcie 
roku budżetowego. 
 
W związku z brakiem dalszych pytań, przewodnicząca komisji przeszła do opiniowania 
niniejszego projektu uchwały. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 11, ,,wstrzymujących się” 0, ,,przeciw” 0, pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. ,,Za” byli p.p.: Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, 
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Witold Rusak, 
Tomasz Scheller, Ewa Czubek, Adam Oczoś, Ryszard Masalski. 
 
Ad 8. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
na lata 2017-2031. 
 
Przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję w sprawie, jednak z uwagi na brak pytań i uwag 
do ww. przeszła do opiniowania niniejszego projektu uchwały. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 11, ,,wstrzymujących się” 0, ,,przeciw” 0, pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. ,,Za” byli p.p.: Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, 
Andrzej Kopacki, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Witold Rusak, 
Tomasz Scheller, Ewa Czubek, Adam Oczoś, Ryszard Masalski. 
 
Ad 9. 
Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo-Gospodarczej na 2017 rok. 
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Przewodnicząca komisji podziękowała obecnym kierownikom i dyrektorom. Życzyła im 
wesołych, zdrowych, pogodnych i radosnych świąt oraz podziękowała za uczestnictwo  
w komisji. 
Następnie poinformowała, że wszyscy członkowie komisji otrzymali projekt planu pracy 
komisji. Poprosiła także o zapoznanie się z nim. 
 
Beata Łobodzińska poprosiła aby temat z marca „Wysokość wolnych środków i planowany cel 
ich przeznaczenia”, przenieść na miesiąc luty. 
 
Joanna Hariasz potwierdziła, iż będzie w stanie taką informację w miesiącu lutym 
przygotować. 
 
Następnie Ryszard Masalski wypowiedział się w temacie wprowadzonego punktu do planu 
pracy, tj. „Analiza dochodów gminy w latach 2010-2016 - prognozy: 
- podatek dochodowy od osób fizycznych, 
- podatek dochodowy od osób prawnych”. 
 
Adam Oczoś zaproponował nowy temat planu pracy, tj. „Wydatki na oświatę w związku  
z planowaną reformą”.  
Następnie rozpoczęła się dyskusja: 
- nad jego wprowadzeniem, 
- oraz nad oświatą, kosztami z nią związaną i planowaną reformą.  
W dyskusji tej uczestniczyli Adam Oczoś, Dorota Zasłonka, Ryszard Masalski, Mikołaj 
Mościcki, Andrzej Kopacki, Witold Rusak. 
 
Następnie przewodnicząca komisji odczytała zaproponowane zmiany w planie pracy. Z uwagi 
na brak dalszych uwag i pytań przeszła do jego przyjmowania. 
 
Komisja stosunkiem głosów: ,,za” 11, ,,wstrzymujących się” 0, ,,przeciw” 0, przyjęła 
zaproponowany plan pracy. ,,Za” byli p.p.: Dorota Zasłonka, Hubert Majnusz, Andrzej 
Kopacki, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Grażyna Radka, Witold Rusak, Tomasz 
Scheller, Ewa Czubek, Adam Oczoś, Ryszard Masalski. 
 

PLAN PRACY KOMISJI FINANSOWO – GOSPODARCZEJ 
RADY MIASTA W K ĘDZIERZYNIE-KO ŹLU 

W 2017 ROKU 
STYCZEŃ 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 
2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

LUTY 
1. Wysokość wolnych środków i planowany cel ich przeznaczenia. 
2. Opiniowanie projektów uchwał. 
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

MARZEC 
1. Wydatki na oświatę w związku z planowaną reformą. 
2. Opiniowanie projektu uchwał. 
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski 
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KWIECIEŃ 
1. Analiza dochodów gminy w latach 2010-2016 - prognozy: 

- podatek dochodowy od osób fizycznych, 
- podatek dochodowy od osób prawnych. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

MAJ 
1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok. 
2. Opiniowanie projektów uchwał. 
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

CZERWIEC 
1. Opiniowanie projektów uchwał. 
2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

LIPIEC 
Przerwa wakacyjna. 
 
SIERPIEŃ 

1. Wykonanie dochodów i wydatków w pierwszym półroczu 2017 r. 
2. Opiniowanie projektów uchwał. 
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

WRZESIEŃ 
1. Opiniowanie projektów uchwał. 
2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

PAŹDZIERNIK 
1. Omówienie zmian w WPF wprowadzonych w 2017 roku 
2. Opiniowanie projektów uchwał. 
3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

LISTOPAD 
1. Opiniowanie projektów uchwał. 
2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

GRUDZIEŃ 
1. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2018 rok. 
2. Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta na 2018 rok. 
3. Opiniowanie projektów uchwał. 
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Ad 10. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
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Przewodnicząca komisji ustaliła termin następnej komisji na dzień 23 stycznia 2017 r. na 
godzinę 16.00. 
 
Ad 11. 
Zakończenie obrad. 
Przewodnicząca komisji Dorota Zasłonka złożyła obecnym na komisji życzenia świąteczne, 
po czym zakończyła obrady. 
 
 
 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
Dorota Zasłonka (-) 

 
 
Spisała: Agnieszka Szykuła 


